Mega Goal 2 (MG22)	Unit 7 There's No Place Like Home	Lesson 8 Reading	
Name	Class: 2/	Date://202	

**Note:** I used online engine for translation.

## Vision 2030 Kingdom of Saudi Arabia

The Kingdom of Saudi Arabia is blessed with a significant wealth of natural resources, an Islamic, family oriented society and extraordinary opportunities for economic growth. The nation's Islamic faith, national identity, culture and heritage make it special and provide limitless potential for development.

يتمتع مملكة السعودية بثروة هامة من الموارد الطبيعية، وهي مجتمع إسلامي يتمحور حول الأسرة، وفرص استثنائية للنمو الاقتصادي. إن الإسلام والهوية الوطنية والثقافة والتراث السعودي تجعلها مميزة وتوفر إمكانات غير محدودة للتطوير.

The nation is honored to welcome and serve an increasing number of pilgrims and visitors, from across the globe, every year. The expansion of the Two Holy Mosques and the upgrading of services and facilities had helped to cater for 15 million visitors from its development until 2020. These improvements will continue to ensure that all pilgrims are well looked after when they visit.

تشرف الدولة على استقبال وخدمة عدد متزايد من الحجاج والزوار من جميع أنحاء العالم سنويًا. توسعة المسجدين الحرامين الشريفين وتحسين الخدمات والمرافق ساهمت في استقبال 15 مليون زائر منذ تنفيذ التطوير وحتى عام 2020. ستستمر هذه التحسينات في ضمان رعاية جيدة لجميع الحجاج عند زيارتهم.

## The People

Saudi Arabia's 2030 vision is largely based on the ambition, determination and talents of its people and their Islamic values. It is important, therefore, for the members of the Saudi society to be supported by social, health care and educational systems in order to cultivate and nurture its children in the best way possible to prepare them for a promising future.

تستند رؤية السعودية لعام 2030 إلى الطموح والعزيمة والمواهب الإسلامية لشعبها. لذا، من المهم أن يحظى أفراد المجتمع السعودي بالدعم من خلال منظومات اجتماعية ورعاية صحية وتعليمية لتنمية ورعاية أطفالها بأفضل الطرق الإعدادهم لمستقبل واعد.

Cultural and entertainment projects will include the establishment of libraries, galleries, museums and the organization of different types of events and activities. Housing and community development projects will provide a pleasant, secure and sustainable environment for the citizens of the Kingdom.

سيتضمن مشاريع الثقافة والترفيه إنشاء مكتبات ومعارض ومتاحف وتنظيم أنواع مختلفة من الأحداث والأنشطة. ستوفر مشاريع الإسكان وتطوير المجتمع بيئة لطيفة وآمنة ومستدامة لمواطني المملكة.

An updated educational system will provide high quality learning and develop available talent and potential. Graduates will have the knowledge and skills required by the job market and access to many opportunities for professional development.

سيوفر نظام تعليمي محدث تعلمًا عالي الجودة وتطوير المواهب والإمكانات المتاحة. ستمتلك الخريجات والخريجين المعرفة والمهارات اللازمة لسوق العمل وفرص كثيرة للتطوير المهني



 $-\mathbf{\Pi}$ 

TΠ

ПΠ

70

ТΠ

الشعب



